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CONIUGAZIONE DEI VERBI IN –IRE
(Κλίση των ρημάτων που το απαρέμφατο τους τελειώνει σε -ire)
· Τα ρήματα που το απαρέμφατό τους τελειώνει σε –ire κλίνονται με δύο διαφορετικούς τρόπους.

· Κάποια κλίνονται όπως, για παράδειγμα, το partire και κάποια άλλα όπως, για παράδειγμα, το finire.
· Οι καταλήξεις και στις δύο περιπτώσεις είναι ίδιες.

· Η μόνη διαφορά μεταξύ τους είναι ότι στα ρήματα που κλίνονται σαν το finire, πρέπει να προσθέτουμε το επίθεμα –isc ανάμεσα στο θέμα και την κατάληξη.

· Αυτό συμβαίνει μόνο στον ενικό και στο γ’ πληθυντικό πρόσωπο.

	Verbi in -ire

	
	Partire
(φεύγω)
	Finire
(τελειώνω)

	io
	part-o
	fin-isc-o

	tu
	part –i
	fin – isc-i

	lui/lei/Lei
	part -e
	fin - isc-e

	noi
	part-iamo
	fin -iamo

	voi
	part-ite
	fin -ite

	loro
	part-ono
	fin - isc-ono


· Δυστυχώς, δεν υπάρχει κάποιος κανόνας που να μας λέει με ποιόν από τους δύο τρόπους κλίνεται ένα ρήμα σε –ire, οπότε θα πρέπει να τα μάθουμε σιγά σιγά καθώς θα τα συναντάμε στο μάθημα.
· Στην επόμενη σελίδα υπάρχει ένας πίνακας με κάποια από τα σημαντικότερα ρήματα που κλίνονται με την προσθήκη του –isc.
	Verbi in -isco

	Capire καταλαβαίνω
	Fiorire ανθίζω
	Sparire εξαφανίζομαι

	Chiarire ξεκαθαρίζω
	Guarire θεραπεύομαι
	Spedire στέλνω

	Colpire χτυπώ
	Impazzire τρελαίνομαι
	Tossire βήχω

	Costruire κατασκευάζω
	Impedire εμποδίζω
	Tradire προδίδω

	Dimagrire αδυνατίζω
	Inserire εισάγω
	Trasferire μεταφέρω

	Distribuire διανέμω, μοιράζω
	Obbedire υπακούω
	Unire ενώνω

	Fallire αποτυγχάνω
	Preferire προτιμώ
	

	Ferire πληγώνω
	Pulire καθαρίζω
	

	Finire τελειώνω
	Punire τιμωρώ
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